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Fa després un resutn d’acords del Conseil dels 
quais dedueix unes conclusions encaminades a de
mostrar, segons el seu criteri, la personalitat de 
l’Oficina Administrativa.

Continua el dictamen del Dr. Bonifaci, expli- 
cant com actuava l’Oficina Administrativa, amb 
els détails de l’actuació del Comité, fent esment 
especial de dues qüestions, la del personal i la de 
Testât de comptes.

En aquest moment, el Dr. Isern, Deìegat del 
Partit de Sant Feliu del Llobregat, demana a la 
presidencia que pregui al Dr. Bonifaci que abreu- 
gi el seu informe. La Presidència contesta que no 
pot fer-ho car ha d’emparar el dret del Dr. Boni
faci a fer les seves defenses amb tota l’amplitud 
que cregui necessària.

Continua el Dr. Bonifaci el seu informe, deta- 
llant allò referent als estats de comptes i el soste- 
niment de la quota de residència. Passa a tractar 
de la proposició presentada a l’Assemblea de 1928 
demanant la supressió de la quota de residència i 
fa diverses objections à la mateixa.

Fa una llarga sèrie de consideracions dels inci
dents posteriors, referint-se al plebiscit, a la pro
posta de suspendre interinament el cobrament de 
la quota de residència, a la reunió de la Junta Con
sultiva i als esdeveniments ocorreguts al moment 
d’acordar el Conseil la dissolució de l’Oficina Ad
ministrativa i cita extrems de l’informe d’un lle- 
trat.

Després, continua el Dr. Bonifaci contestant 
de paraula alguns extrems del dictamen del Con
seil i diu que eli es reservà els documents perqué 
entenia que el Conseil no tenia facultat per fer 
el que féu i en aquest cas havia de reservar-los 
per a defensar-se a l’Assemblea i que en èsser .se
parai del càrrec de représentant del propi Conseil 
els lliurà al Dr. Puig i Sais com a substitut seu 
nomenat pel Conseil.

Explica després els motius pels quals concediren 
la gratificació a l’empleat senyor Ricard Miquel i 
Guai, i acaba esmentat la seVa actuació dins el Sin- 
dicat per tal de recabar l’atenció de l’Assemblea 
en el seu cas.

La presidència cedeix la paraula al Conseil per 
ampliar l’informe si ho creu procèdent.

Parla el senyor Secretari, Dr. Mas i Oliver, el 
qual fa ressaltar que l’actuació de l’Oficina Admi
nistrativa no tenia res a veure amb l’esperit de la 
dissoltá Secció Comarcal de Barcelona, car ara

aquella Oficina no tenia en realitat altre esperit 
que el de produir constantment dificultats al Con- 
sell.

Reclama de l’Assemblea que resolgui definitiva- 
ment aquest assumpte perqué no preocupi més al 
Sindicat.

Fa després una detallada explicació de tot allò 
ocorregut en el cas de la reclamació judicial plan- 
tejada per l’ex-empleat Sr. Ricard Miquel i Guai 
i la intervenció que hi va tenir el Dr. Bonifaci.

La Presidència. demana si l’Assemblea està su- 
ficientment informada, i essent contestada afirma- 
tivament la pregunta, posa a discussió la proposi
ció formulada pel Dr. Mas i Oliver, de què s’apro- 
vi la conducta del Consell i que no es pugui re- 
produir més l’assumpte.

El Dr. Montanyà anuncia una proposició que 
lliura seguidament a la mesa i que diu:

"Amb el bon desig de no posar una fita negra 
a les tasques iniciáis d’aquesta Assemblea, els so- 
tasignants proposen. sigui acordat per aclamació:

ier. Que ben assabentats els Delegats de l!as- 
sumpte de l’Oficina Administrativa i de totes les 
seves derivacions de des de la reunió de l’any 
passai, consideren que el Consell del Sindicat ha 
obrat en totes les seves determinacions referents 
a l’esmentat afer amb el màxim interés per la co- 
munitat, <®ialgrat algunes d’elles semblin o de fet 
siguin contradictòries a molts acords de l’Assem
blea de 1928; amb les úniques normes possibles 
a seguir per a mantenir la germanor i evitar una 
desfeta i uns mais majors.

2on. Els Srs. Delegats, amb el seu esperit sin
dical magnànim, donen per oblidadà tota la inter
venció' del Dr. Bonifaci i Mora, qiie per un mal 
entès d’amor propi ha estat el porta-estendard 
d’aquest dossier, fent constar, però, que en 
la seva actuació personal no hi ha hagut cap ac
ciò que pugui mermar o posar en dubte la seva 
bona fe. ”

El Dr. Aguadé defensa la proposició dient, que 
sentits els dos informes són els delegats qui s’han 
de manifestar i creu que han d’aprovar la propo
sició, car així queda resolt l’assumpte.

El Dr. Bonin reclama que es voti primer .la pro
posició del Consell, la qual és la que primer s’ha 
presentat.

El Dr. Fernández i Pellicer demana que vist 
l’avan^at de l’hora, i tenint de celebrar-se la Jun-


